

LCX

Summer Adventure

大抽獎 Lucky Draw

條款及細則:

1. 活動推廣期為 2019 年 7 月 5 日至 8 月 18 日 (包括首尾日) (「推廣期」)。
2. 參加抽獎方法：
 - 2.1. 推廣期間，**LCX 獎賞咭會員**於 LCX 同日消費每滿淨值 HK\$1,000 (最多 2 張發票)，前往 LCX 顧客服務部出示即日 LCX 商戶發票/收據正本，及獎賞咭或已登入獎賞頁面的 LCX 手機應用程式，即可參加「Summer Adventure」大抽獎乙次，累積消費愈高，中獎機會愈大；
 - 2.2. **而非會員**同日消費滿淨值 HK\$2,000 (最多 4 張發票)，並需即時成為 LCX 獎賞咭會員，可獲大抽獎機會兩次，成為會員後同日消費每滿淨值 HK\$1,000 (最多 2 張發票)，均可獲得抽獎乙次。**申請獎賞咭會籍**：推廣期間於 LCX 即日消費滿 HK\$2,000 (原需即日消費 HK\$3,000)，最多 4 張發票，即可於 LCX 顧客服務部申請會籍，尊享獎賞咭會員優惠。
 - 2.3. LCX 顧客服務部地址：尖沙咀海港城海運大廈三階。
3. 抽獎詳情：
 - 3.1. 抽獎截止日期: 2019 年 8 月 18 日 (晚上 10 時)
 - 3.2. 抽獎日期: 2019 年 8 月 22 日
 - 3.3. 得獎名單將於 2019 年 8 月 28 日刊登於星島日報，英文虎報及 LCX 網頁(www.lcx.com.hk)。
4. 每位參加抽獎之顧客最多可獲獎品一份。
5. **以下單據不適用於換領抽獎券**：購買優惠券、現金禮券或禮物卡之單據、替換或退款收據、顯示交易不接受、儲值卡或任何增值卡之付款單據、八達通增值、會籍費用、繳付賬單、手寫單據、訂金付款單據、經塗改或損毀、重印或影印本。
6. 所有商戶發票/收據正本上會被蓋章，以作稽核之用。
7. LCX 商戶有權拒絕退換已蓋章的商戶發票/收據。如該交易已退換，抽獎機會亦會被自動取消。
8. 有關獎品 (不論旅遊商品或禮券) 之使用方法須受有關商戶之條款及細則約束，詳情請向商戶查詢。LCX Limited 不會為其提供之商品質素負上法律責任或作任何擔保。
9. 獎品不能退換、不能兌換現金、其他服務或產品。獎品如有遺失或被盜竊，恕不補發。獎品圖片僅供參考。
10. 參加者需要保留正本收據作領獎之用。得獎者將有專人電話及電郵通知，得獎者需確保抽獎券上及用作申請獎賞咭會籍用之電話及電郵正確及可聯繫。得獎者必須親身前往 LCX 顧客服務部出示抽獎券顧客存根正本及身份證明文件領獎。
11. 得獎者須於得獎結果公佈後 14 天內領取獎品，如果於 2019 年 9 月 12 日之前無法通過登記之電話或電郵聯繫得獎者，而得獎者未能於此日期前領獎，將被視為放棄獎品論。LCX 有權將該獎品分配予其他後補得獎者。後補得獎者名單將於抽獎日期一同抽出。
12. 參加者須清楚填寫資料，資料不詳者，參加資格將被取消。
13. 通過抽獎所收集的身份證明文件號碼僅用於得獎者領獎用，所有信息將被保密。
14. LCX 獎賞咭之使用方法受其條款及細則約束。
15. LCX 商戶及其員工將不能參與是次活動，以示公允。
16. 如有任何爭議，LCX Limited 保留最終決定權。

Terms & Conditions:

1. Promotion Period is from 5 July 2019 to 18 August 2019 (both dates inclusive) ("Promotion Period").
2. How to enroll in the Lucky Draw:
 - 2.1. During the Promotion Period, **LCX Rewards Card members** with same-day net spending of every HK\$1,000 at LCX (maximum 2 receipts), and present either the physical Rewards Card or logged-in screen under the "Rewards" session of LCX mobile app are entitled to receive one "Summer Adventure Lucky Draw" ticket. When spending amount is higher, chances for a win would also be higher.
 - 2.2. **Non-members** with same-day net spending of HK\$2,000 (maximum 4 receipts) are entitled to two "Summer Adventure Lucky Draw" tickets upon registration of LCX Rewards Card members. The new member will be entitled to one lucky draw ticket from any same-day net spending of every HK\$1,000 (maximum 2 receipts) afterwards. **To apply for Rewards Card:** same-day spending at

preferential rate of HK\$2,000 at LCX during the Promotion Period (original HK\$3,000 in a day), with maximum 4 receipts in order to apply for the Rewards Card and enjoy year round membership privileges thereafter.

- 2.3. LCX Customer Service Counter address: Level 3, Ocean Terminal, Harbour City, Tsim Sha Tsui
3. Details of the lucky draw:
 - 3.1. Deadline of lucky draw entry: 18 August 2019 (10:00pm)
 - 3.2. Date of the lucky draw: 22 August 2019
 - 3.3. Result will be published on 28 August 2019 in The Standard, Sing Tao Daily and LCX website (www.lcx.com.hk).
4. Each Lucky Draw participant is only eligible to win the prize once.
5. **The following payment methods are NOT eligible to redeem lucky draw ticket:** Receipts from purchasing gift certificates, cash vouchers or gift cards, exchange or refund receipts, unaccepted or voided merchant receipts, payment for store-valued cards or any value added to store-valued cards, octopus reload, membership payments, bill payment, hand-written, deposit payment, altered or damaged, reprinted or photocopied receipts.
6. All receipts used for lucky draw ticket redemption will be stamped for identification purpose.
7. LCX shops may reject any refund when receipts have been stamped for redemption. The Lucky Draw chance will also be automatically forfeited when refund is made.
8. Usage of prizes in the form of merchandises or gift certificate/cash voucher are subject to the terms and conditions stipulated by the merchants, please enquire the merchant for details. LCX Limited shall have no legal liability relating to any aspect of the products, including but not limited to the quality of the prize.
9. Prize cannot be refunded, exchanged, exchanged for cash, other services or products. Prize will not be replaced if lost or stolen. Photos are for reference only.
10. Participants need to keep the original receipts for prize redemption. The winners will be notified of prize collection details individually by registered email and phone, and the winners must ensure that the phone number and email filled in the lucky draw ticket and used for Rewards Card registration is correct and accessible. Winners are required to redeem the prize in person and present the original customer copy of the lucky draw ticket and their Hong Kong Identity Card at LCX Customer Service Counter for prize redemption.
11. Prizes should be collected by prize winners within 14 days from the date of announcement of the lucky draw results, if the winner(s) cannot be reached by registered phone number or email before 12 September 2019, and the winner(s) have not redeemed the prize(s) before the said date, the unclaimed prizes will be treated as forfeited. LCX reserves the right to assign the prize to reserved winner(s). The reserved winner list will be determined on the Lucky Draw date.
12. Participants should fill in the lucky draw ticket properly. Ticket will be voided if information is incomplete or unclear.
13. ID card number collected through the Lucky Draw will only be used for winner verification purpose only; all information will be kept confidential.
14. Other terms & conditions apply for use of LCX Rewards Card.
15. Staffs from shops at LCX are NOT entitled to participate in this promotion.
16. In case of any disputes, LCX Limited reserves the right to final decision.

推廣生意的競賽牌照號碼 Trade Promotion Competition Licence No.:52288